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GENERALFORSAMLING	2022	
30.	marts,	kl.	19.00,	Karens	Minde	Kulturhus,	2450	KBH	SV	
	
			

Dagsorden:	
	

1) Valg	af	dirigent	
2) Protokol	
3) Formandens	beretning	
4) Godkendelse	af	regnskab	
5) Godkendelse	af	budget	2022	
6) Indkomne	forslag	
7) Valg	ifølge	love	
8) Eventuelt	

	
	
Ad.	1.	Valg	af	dirigent	
Bjarne	Olsen	blev	valgt	til	dirigent	og	konstaterede,	at	generalforsamlingen	var	lovligt	indkaldt.	
	
Ad.	2.	Protokol	
Referenten	opsummerede	referatet	fra	generalforsamlingen	i	2019	
>>	Protokollen	blev	godkendt.	
	
Ad.	3.	Formandens	beretning	
Formanden	nævnte	i	sin	beretning	bl.a.	at:	

- Det	er	tre	år	siden	vi	sidst	har	holdt	generalforsamling,	og	der	er	sket	en	del,	
- Vi	har	haft	besøg	af	politiet	i	2019	for	at	se	hvad	der	kan	gøres	for	undgå	indbrud,	herunder	

at	sikre,	at	hegn	på	baggangen	er	intakte,	
- Det	er	vigtigt	at	alle	haver	har	en	postkasse	for	at	sikre,	at	bestyrelsen	altid	kan	omdele	

vigtige	meddelelser	til	medlemmerne,	
- Der	er	kommet	nyt	tag	på	toiletterne	på	festpladsen,	som	vi	selv	lavede,	og	der	er	kommet	

ny	beklædning	på	fælleshuset	og	telefonboksen,	og	der	er	kommet	nyt	gulv	i	vores	
bestyrelseslokale,	

- Der	har	været	meget	snak	om	trængsel	på	vores	P-plads	efter	det	ikke	længere	er	tilladt	at	
parkere	i	rundingen,	

- Vores	havemand	igennem	25	år,	Jørgen	Hansen,	har	valgt	at	trække	sig	tilbage.	
>>	Formandens	beretning	blev	godtkendt.	
	
Ad.	4.	Godkendelse	af	regnskab	
Kassereren	gennemgik	regnskabet,	og	i	den	efterfølgende	diskussion	blev	der	bl.a.	spurgt	ind	til	en	
række	af	udgiftsposterne,	og	mange	havde	et	ønske	om	en	større	udspecificering	og	
gennemsigtighed	af	udgiftsposterne,	samt	klare	retningslinjer	for	hvem	der	får	gaver	betalt	af	



bestyrelsen.	Endelig	blev	der	udtrykt	kritik	af	at	der	i	forbindelse	med	installation	af	ny	toilettank	
på	Festpladsen	var	blevet	ydet	et	forskud	til	den	første	entreprenør	til	køb	af	toilettanken	uden	at	
tanken	nogensinde	blev	leveret	eller	pengene	tilbagebetalt.		
>>	Regnskabet	for	2019,	2020	og	2021	blev	vedtaget	efter	afstemning.	
	
Ad.	5.	Godkendelse	af	budget	
Kassereren	fremlagde	budgettet	for	2022,	og	igen	blev	der	udtrykt	ønske	om	en	større	
udspecificering	og	gennemsigtighed	af	de	enkelte	poster.	Der	blev	udtrykt	ønske	om	flere	penge	til	
fest	i	forbindelse	med	HF	Sundbos	75	år	jubilæum	i	år.	
>>	Budgettet	blev	vedtaget	enstemmigt.	
	
Ad.	6.	Indkomne	forslag	
Forslag	1	fra	Lola	Broe	(have	108)	om	festudvalg	til	specifikke	fester	med	hver	deres	budget.	
>>	Vedtaget	
	
Forslag	2	fra	Lola	Broe	(have	108)	om	et	P-plads	udvalg	til	at	forsøge	at	påvirke	
Borgerrepræsentationen	til	at	modificere	fredningsbestemmelsen	for	Valbyparken,	således	at	der	
åbnes	for	flere	P-pladser.	
>>	Vedtaget	(og	Lola	tilbød,	at	koordinere	dette	arbejde)	
	
Forslag	3	fra	Pia	og	Kent	(have	34)	om	at	havepræmiering	bestemmes	af	haveforeningens	egne	
medlemmer.	
>>	Vedtaget	med	32	ja	og	15	nej	
	
Forslag	4	fra	Helle	og	Jesper	(have	11)	om	vedligeholdelse	af	stier	ud	til	hækken	til	Valbyparken	
>>	Forslaget	vedtaget	
	
Forslag	5	fra	Mette	Leisner	(have	35)	og	Mette	Abramsen	(have	104)	om	nedsættelse	af	
miljøudvalg.	Forslagsstilleren	modificerede	forslaget	således	at	udvalget	alene	skal	udarbejde	
forslag	til	den	næste	generalforsamling.	
>>	Vedtaget	
	
Forslag	6	fra	Anette	Stralner	(have	33)	om	forslagsstilleres	tilstedeværelse	ved	
generalforsamlinger.	Det	blev	påpeget	at	der	her	er	tale	om	en	vedtægtsændring,	som	kræver	¾	
flertal.		
Stemmetallet	var	32	’ja’	ud	af	62	deltagere,	altså	knapt	almindeligt	flertal.	
>>	Forslaget	faldt	
	
Ad.	7.	Valg	ifølge	love	
	
Da	der	på	grund	af	corona	ikke	er	blevet	afholdt	valg	til	bestyrelsen	siden	2019,	er	alle	
bestyrelsesposter	på	valg,	og	skal	vælges	på	en	sådan	måde,	at	valgperioderne	passer	med	
vedtægternes	§18	og	fordelingen	på	lige	og	ulige	år.		
	

a) Til	en	2-årig	periode	med	genvalg	i	2024	skal	vælges	følgende	poster:	



	
Formand:	Henning	Hansen	(have	76)	modtog	genvalg,	og	blev	valgt	
	
Bestyrelsesmedlem:		Jørgen	Lassen(have	99)	modtog	genvalg,	og	blev	valgt	
	
Bestyrelsesmedlem:	Jesper	Grolin	(have	27)	modtog	ikke	genvalg.		
	
Følgende	stillede	op	til	denne	post:	Sanne	Kiilsgaard	(have	52),	som	blev	valgt	
	
Bestyrelsessuppleant:	Dorte	Kjærager	(have	89)	modtog	ikke	genvalg.	
Følgende	stillede	op:	Jesper	Grolin	(have	27)	blev	valgt.	
	

b) Til	en	1-årig	periode	med	genvalg	i	2023	skal	vælges	følgende	poster:	
	
Kasserer:	Anette	Stralner	(have	33)	modtog	genvalg.	Lars	Helmark	(have	111)	stillede	også	op.		
Der	blev	foretaget	skriftlig	afstemning	med	følgende	resultat:		
Anette	Stralner:	12,		Lars	Helmark:	45.	Lars	Helmark	var	hermed	valgt		
	
Bestyrelsesmedlem:	Linda	Clausen	(have	113)	modtog	genvalg,	og	blev	valgt.	
	
Bestyrelsessuppleant:	Preben	Christensen	(have	3A)	havde	ikke	tilkendegivet	om	han	modtog	
genvalg.	
Hans	Højlund	(have	69)	stillede	op	og	blev	valgt.	
	
Festudvalg	
Valgt:	Ingeman	Willmarst	(have	62)	og	Flemming	Nielsen	(have	65)	blev	valgt.	
	
Ad.	8.	Eventuelt	

- Ingen	nye	forslag	blev	bragt	op.	
	
Jesper	Grolin,	12.	april,	2022	
	
	
	


